
InvitatZIUA:  Buna ziua, astept intrebarile d-voastra! 

Anon1311: Aceste modificari ale Codului fiscal sunt bune? Sunt suficiente?  

Anon1311: Noul cod fiscal va afecta mediul de afaceri? 

 InvitatZIUA:  Dacă vă referiţi la claritatea modificărilor atât în ceea ce priveşte posibilitatea aplicării lor 

de către organele fiscale, cât şi contribuabilii considerăm că sunt suficient de clare şi detaliate. 

Anon1311: Ce părere aveți despre noile modificări aduse Codului Fiscal, potrivit cărora agricultorii vor fi 

nevoiţi să plătească impozit în funcţie de numărul animalelor pe care le cresc și vor fi impozitaţi şi pe 

suprafaţa de teren pe care o deţin şi o folosesc pentru culturile din care obţin venituri? 

 InvitatZIUA:  Da, modificările privesc activitatea unei mari părţi a contribuabililor şi impliicit afectează 

mediul de afaceri, dar asta nu înseamnă o influenţă negativă asupra mediului de afaceri. 

Anon1311: Va fi impozitarea va fi un nou bir pentru agricultori? 

Anon1311: va multumesc 

InvitatZIUA:  O parte dintre agricultori au plătit impozit prin reţinere la sursă şi vorbim aici de 

valorificarea în stare naturală a produselor agricole obţinute după recoltare prin unităţi specializate. În 

această situaţie, impozitul de plătea prin aplicarea unei cote de 2% asupra venitului obţinut şi a CASS-

ului - 5,5%. 

Anon1311: Sunt voci care spun că, prin impozitare, terenurile agricole nu vor mai rămâne nemuncite? 

Dumneavoastră ce credeți? 

 InvitatZIUA:  Nu putem spune că va fi un bir pentru agricultori, dar într-adevăr, dacă până acum 

veniturile din agricultură erau scutite, începând cu 1 februarie 2013, această prevedere a fost abrogată.  

 InvitatZIUA:  Marea majoritate a deţinătorilor de terenuri agricole optează pentru darea în arendă a 

acestor terenuri fiindcă ei consideră că este o modalitate mai eficientă şi mai puţin costisitoare pentru a 

realiza venituri. 


